

No. 4739. Multilateral

CONVENTION ON THE RECOGNITION AND ENFORCEMENT OF FOREIGN ARBITRAL AWARDS. NEW YORK, 10 JUNE 1958 [*United Nations, Treaty Series, vol. 330, I-4739.*]

ACCESSION (WITH DECLARATION)

Burundi

Deposit of instrument with the Secretary-General of the United Nations: 23 June 2014

Date of effect: 21 September 2014

Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 23 June 2014

Declaration:

N° 4739. Multilatéral

CONVENTION POUR LA RECONNAISSANCE ET L'EXÉCUTION DES SENTENCES ARBITRALES ÉTRANGÈRES. NEW YORK, 10 JUIN 1958 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 330, I-4739.*]

ADHÉSION (AVEC DÉCLARATION)

Burundi

Dépôt de l'instrument auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 23 juin 2014

Date de prise d'effet : 21 septembre 2014

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : d'office, 23 juin 2014

Déclaration :

[FRENCH TEXT – TEXTE FRANÇAIS]

La République du Burundi appliquera la Convention uniquement aux différends issus de rapports de droit, contractuels ou non contractuels, qui sont considérés comme commerciaux par la législation burundaise

[TRANSLATION – TRADUCTION]

The Republic of Burundi will apply the Convention only to differences arising out of legal relationships, whether contractual or not, which are considered as commercial under the national law of Burundi.